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Bruk av "superbusser" på fleire ruter - svar på spørsmål

I møte i Utval for Miljø og Samferdsel 14. januar 2016 stilte representanten Gustav Bahus (Frp) stilte slikt 

spørsmål:

"Til samferdselsavdelinga, Skyss og Statens vegvesen.

"Superbussane" går i dag mot høgskulen frå sentrum. Det har vore stilt spørsmål om ein kan 

prøve ut fleire ruter, til dømes mot Åsane.

Kven arbeider med dette, og når reknar ein med at ein kan sjå "superbussane" på andre 

strekningar/ruter?"

Vegdirektoratet har gitt dispensasjon til å køyre maksibussane på linje 9 og linje 2. På linje 2 er 

haldeplassane førebels ikkje lange nok. Utviding av desse ligg i handlingsprogrammet til 

Bergensprogrammet. 

I dispensasjonen frå Vegdirektoratet ligg det krav om at bruken av maksibussane skal evaluerast. Det er 

Vegdirektoratet som gjer denne evalueringa. Vi er kjent med at dei er i gang med arbeidet, men ikkje med 

kva tid det vil vere ferdig. Etter at Vegdirektoratet har lagt fram resultatet av evalueringa, vil Skyss leggje ein 

plan for den vidare bruken av maksibussane.


